

Clause 38: (1) Subsection (8) of section 3 of the *Tariff Board Act* at present reads as follows:

"(8) With respect to an appeal to the Board under the provisions of the *Customs Act* or *Excise Tax Act* three or more members have and may exercise and perform all the powers and functions of the Board."

(2) Section 9 of the *Tariff Board Act* at present reads as follows:

"9. The Board shall cause its decisions in any case brought before it under the *Customs Act* or *Excise Tax Act* to be published forthwith in the *Canada Gazette*."

These amendments are consequential upon section 19 of the proposed new *Anti-dumping Act* which provides for an appeal from a decision described therein to the Tariff Board.

Article 38 du bill: (1) Le paragraphe (8) de l'article 3 de la *Loi sur la Commission du tarif* se lit actuellement comme suit:

«(8) En ce qui concerne un appel à la Commission, sous le régime de la *Loi sur les douanes* ou de la *Loi sur la taxe d'accise*, trois membres ou plus possèdent et peuvent exercer tous les pouvoirs de la Commission et peuvent accomplir toutes les fonctions dont cette dernière est chargée.»

(2) L'article 9 de la *Loi sur la Commission du tarif* se lit actuellement comme suit:

«9. La Commission doit faire immédiatement publier, dans la *Gazette du Canada*, les décisions qu'elle a rendues en toute affaire dont elle a été saisie selon la *Loi sur les douanes* ou la *Loi sur la taxe d'accise*».

Ces modifications découlent de l'article 19 du nouveau projet de *Loi antidumping* qui prévoit un appel à la Commission du tarif d'une décision mentionnée audit article.